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Teema: Doonaust laevavrakkide eemaldamine 

Doonau voolab läbi kümne riigi ja on pikkuselt teine jõgi Euroopas. Euroopa huvide ja poliitiliste 
eesmärkide kontekstis on tegu üleeuroopalise transpordikoridoriga. 

Doonau jõe lõigul, mis voolab läbi Serbia, Rumeenia, Bulgaaria ja Slovakkia, on veetase põua tõttu 
sageli madal ning laevad on sunnitud navigeerima laevavrakkide vahel. 

Doonaust laevavrakkide eemaldamine on väga kulukas ettevõtmine. Ekspertide sõnul on 
laevavrakkides arvestatav kogus kütust ja muid aineid, mis püsivalt reostavad vett, ning laevade 
roostetav metall põhjustab pidevat tõsiste tagajärgedega veereostust.  

Doonausse uppunud ja selle deltas madalikule jooksnud laevade vrakid on olnud pidev probleem mitte 
ainult keskkonnaasutustele, vaid ka transpordiministeeriumitele. 

Kas komisjon on valmis eraldama vahendid Doonaust laevavrakkide eemaldamiseks, võttes arvesse, 
et riikidel, mida jõe lõik läbib, pole selliseks kulukaks ettevõtmiseks piisavalt rahalisi vahendeid, ning et 
parem laevaliiklus Doonaul ja jõetranspordi suurenemine siseturul edendaks piirkondlikku arengut?  
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